



Protokoll styrelsemöte S11 2018-04-24

Närvaro:	Anna Qvil	Ordförande
	Viktor Claesson	Propagandamästare
	Fred Nordell	Skattmästare
	Hannes Åström	Studierådsordförande
	Axel Syrén	Cafémästare
	Erik Gralén	Näringslivsansvarig
	Henrik Olsson	Källarmästare. fr.o.m. §11
	Daniel Jannemyr Åhlin	Sexmästare
	Jesper Grahm	Överphös. fr.o.m. §3
	Gillis Oldfeldt	Vice Ordförande
	David Larsson	Revisor
	Martin Bergman	

- §1 OFMÖ Ordförande Anna Qvil förklarade mötet öppnat klockan 12:15.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Mötet **beslöt** att adjungera följande:
- Martin Bergman
- Jesper Grahm kom in
- §4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes utan tillägg.
- §5 Föregående mötesprotokoll Inga föregående mötesprotokoll att godkänna.
- §6 Val av justerare Mötet **beslöt** att välja Gillis Oldfeldt till medjusterare.
- §7 Information från kåren Ingen information från kåren.
- §8 Information PLCD Inget nytt att meddela.
- §9 Information från kollegierna **Överphöskollegiet** - Har haft möte, men inget nytt har tagits upp.
- §10 Bokslut Ludvig försöker fortfarande nå ut till 2015, de har dock fortfarande ont om tid. David drar fortfarande i dem så mycket det går.



- §11 Informationsspridning policy
- Styrelsen har läst Informationsspridnings och Facebook policyn, även om de är övergripande till viss del finns det saker vi diskuterat bör ändras.
- Bland annat bör det läggas till att alla event som skapas på facebook bör ligga under huvudsidan. För att de ska vara mer samlade.
- Det var diskussion om att ändra första paragrafen i Info-policyn, ibland sätter även funktionärer upp affischer, det kan ändras till att varje mästare ansvarar för sina funktionärer och vad som sätts upp.
- Henrik Olsson kom in.
- Det finns även en klausul om att event **måste** länka till dsek.se och att endast eventanmälan där är bindande. Det återspeglar inte dagsläget.
- Det borde även finnas något om hur vi hanterar mejlutskick.
- Mötet **beslöt** att skjuta upp punkten till S12, där Viktor Claesson ger en sammanfattning av andras informationspolicys.
- §12 Donering till sektionen
- Det har kommit förfrågningar om man kan donera till sektionen. Mötet diskuterade bland annat hur det bör gå till, hurvida vi kan göra det, och om vi ska kunna ha donationer för specifika saker eller event.
- Konsensus var att vi vill ge möjligheten till bland annat alumner, och att det är mer för deras skulde än våran. Mötet kom även fram till att det borde vara upp till Alumnigruppen att ordna upp och driva in donationer och att skattmästaren ordnar det tekniska.
- Mötet tog inget beslut.
- §13 VR-policy
- Det diskuterades hurvida vi kan låna ut rörelsesensorerna eftersom de är uppskrivade. Enligt mötet ska det gå att ta ner. Det fanns även fler funderingar på depositionen, om den är för hög.
- Ändringsförslag var att antingen även ta deposition på dansplattorna, eller inte ha deposition som val på VR-headsetet. Dock diskuterades det efteråt att det är olika situationer då dansplattorna inte är lika lätt utbyta för de slutat tillverkats och de kräver extra översyn då de har speciella regler.
- Eftersom Sebastian Hegardt inte är här, som skrivit policyn, bör punkten tas nästa vecka. Eftersom han bör höra åsikterna.
- Mötet **beslöt** att ta upp punkten på S12 igen.



- §14 Skyddsronnd Det har varit en skyddsronnd i E-huset. Det vill säga att skyddsombuden har gått en runda i huset och markerat ut saker som de anser potentiellt farliga. Det uppmanas att åtminstone Sexmästaren och Källarmästaren läser igenom deras rapport.
- §15 Omvärldsbevakning Inget togs upp.
- §16 Ekonomisk status Vi har nyligen gjort ett par stora köp, till exempel iZettles, iPads och en matberedare.
- §17 Beslutsuppföljning Inget togs upp.
- §18 Utskottsrapporter Nästan alla var skrivna denna veckan. Anna är stolt.
- §19 Entlediganden av funktionärer Inget att entlediga.
- §20 Val av funktionärer Inget att välja in.
- §21 Meddelanden Henrik berättade om teknologkårens GDPR-workshop.
- §22 Övrigt Övrigt.
- §23 OFMA Ordförande förklarar mötet avslutat klockan 13:00:00.

Mötessekreterare

Mötesordförande

Justeras

Viktor Claesson
Propagandamästare

Anna Qvil
Ordförande

Gillis Oldfeldt
Vice Ordförande